
Protok6l Nr 3/2021

XLIV posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej

w dniu 27 stycznia202l r.

Posiedzenie Komisji Rodziny iPolityki Senioralnej, odbylo sig na podstawie art. l5zzx ust.2 ustawy z

dnia 2 marca 2020 r. o szczeg6lnych rozwiqzaniach zwiqzanych z zapobieganiem, przeciwdzialaniem i

zwalczaniem COVID-19, innych chor6b zakuinych oraz wywolanych nimi sytuacji kryzysowych (tj. Dz.

U. 22020 r., poz. 1842 z p6in. zm.). Posiedzenie odbylo sig z wykorzystaniem 6rodk6w porozumiewania

sig na odlegloS6 (zdalny tryb obradowania). Posiedzenie komisji rozpoczglo sig o godz. 11.50.

W posiedzeniu bralo udzial4 czlonk6w Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej orazzaproszeni go5cie.

Lista obecnoici -zalqcznik nr I do protokolu.

Obrady prowadzil Przewodnicz4cy Komisji Rodziny iPolityki Senioralnej Jaroslaw S. Holownia.

Posiedzenie komisji protokolowala Magdalena Grasewicz.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zaprezontowal czlonkom Komisji porz4dek posiedzenia:

l. Przedstawienie porz4dku obrad.

2. Przyjgcie protokolu Nr 9/2020 zXXXI posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej w dniu 22
lipca2020 r.

3. Przyjgcie protokolu Nr l0/2020 z XXXI posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej w dniu
24 sierpnia 2020 r.

4. Przyjgcie protokolu Nr 1l/2020 z XXXIII posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej w dniu
23 wrzeflnia}l20 r.

5. Opracowanie planu pracy Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej na rok 2021.

6. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Sok6lskiego na
rok202l.

7. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady
Powiatu Sok6lskiego na rok 2021.

8. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budZetu Powiatu Sok6lskiego narok202l.

9. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Sok6lskiego na lata 2021-2033.

10. Sprawy r62ne.

Radny Stanislaw Kozlowski zloZyl wniosek formalny o zdjgcie z posiedzenia komisji punktu 2, 3 i 4
dotycz4ce przy)gcia protokol6w z poprzednich posiedzefl komisji. Zauwa}yl, ze punkt 2 dotyczy przyjgcia
protokolu z posiedzenia komisji sprzed 6 miesigcy. Dodal,2e w jego ocenie przyjmowanie protokolu ma
sens tylko wtedy, jeZeli jest prowadzony systematycznie z posiedzenia na posiedzenie. W tym przypadku
rozpatrywanie 3 wy2ej wskazanych punkt6w jesr bezsensowne.
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Przewodnicz4cy Komisji podal, 2e w jego ocenie punkty dotycz4ce przyjEcia protokol6w s4 jak
najbardziej zasadne. Czlonkowie komisji mogli sig ztymi protokolami zapoznal. Dodal, 2e protokoly nie
mogly byi przyjmowane z posiedzenia komisji na nastgpn4 komisjE z wielu przyczyn. Na pow6d wskazal
m.in. odbywanie sig posiedzeri komisji w formie zdalnej orazfakt, Ze przezjaki6 czas protokoly nie byly
przesylane przezWydzial Organizacyjny. Poinfcrrmowal, 2e od nastgpnego posiedzenia komisji protokoly
bgd4 przyjmowane w nastgpuj4cej po sobie kolejnoSci.

Kalarzyna Nowak Sekretarz sprostowala wypowied2 Przewodniczqcego Komisji w zakresie
przekazywania przez Wydzial Organizacyjny protokol6w, gdyZ byly one przesylane bez op6iniefr.

Wicestarosta Jerzy Bialomyzy podal,2e radny Stanislaw Kozlowski zlotyl wniosek formalny i powinien
byi on przez Przewodn i cz4ce go Kom isj i przeglosowany.

Radny Krzys*of Krasiriski zaznaczyl,2e podpisanie protokolu jest w gestii Przewodnicz4cego Komisji.
Poinformowal, Ze w zwiqzku z przedstawionym przez Przewodnicz4cego Komisji porz4dku obrad,
zarvieraj4cego punkty dotycz4ce przyjgcia protokoh; mial zamiar wstrzyma6 sig od glosu. Natomiast przy
zaistnialym wniosku radnego Stanislawa Kozlowskiego dotycz4cym zdjgcia punkt6w zporz4dkl obrad,
jak najbardziej go popiera.

Radny Jaroslaw Sulik poparl stanowisko Wicestarosty w zakresie procedowania wniosku zlohonego przez
radnego Stanislawa Kozlowskiego. Dodal, 2e uwaZa, 2e op6inieh ze strony Wydzialu Organizacyjnego w
zakresie przekazywania protokol6w nie bylo, przynajmniej na jego komisji. Na dow6d stwierdzil, ze
protokoly z posiedzeri Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Spolecznej i Bezpieczefistwa Publicznego,
kt6rej jest przewodnicz?cym, sQ mu dorgczane na bieZ4co. Podal, 2e jego zdaniem przedmiotowe 3 punkty
w porz4dku posiedzenia s4 do zdjqcia.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr6cil sig z pytaniem do radnego Stanislarva
Kozlowskiego czy ma on jakiekolwiek uwagi do protokolu nr 912020 z XXXI posiedzenia Komisji
Rodziny i Polityki Senioralnej w dniu 22lipca202A r.?

Radny Stanislaw Kozlowski podtrzymal swoje stanorvisko i pogl4d w zakresie prryjmowania protokolow.

Przewodnicz4cy stwierdzil, 2e wobec stanowiska radnego St. Kozlowskiego uznaje, 2e nie ma on uwag do

ww. protokolu.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zauwaZyl,2e z wypowiedzi radnego K. Krasiriskiego
wynika, 2e chcial sig wstrrymad od glosowania przy punkcie dotycz4cym przyjgcia protokolu. W zwi4zku

z tym zwr6cil siq do niego z pytaniem, czy ma jakiekolwiek uwagi do protokolu nr 912020 z XXXI
posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej w dniu 22lipca2020 r.

W tym samym czasie Katarzyna Nowak - Sekretarz przypornniala,2e radny Stanislaw Kozlowski zloLyl
wniosek formalny, kt6ry nale2y przeglosou,ad.

Radny Krzysztof Krasiriski zwr6cil uwagQ, 2e protok6l ten jest ze zbyt odleglego czasu. Dodal, 2ekaZdy

czlowiek ma ograniczon4 pojemnoSd pamigci w zwi4zku z czym wiele rzeczy ulatuje po takim czasie.

Poparl wniosek radnego Stanislawa Kozlowskie go oraz dodal, 2e w jego ocenie protok6l powinien zoslad

podpisany przez Przewodnicz4cego Komisj i.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia stwierdzil, 2e wszystkie protokoly z trzech posiedzeri

Komisji nodiiny i Poliiyki Senioralnej przyjmowane na dzisiejszym posiedzeniu Komisji, jak widai w
zalqcznikachzostaly przezniego podpisane. On poddaje je tylko pod glosowanie.

Radny Krzysztof Krasiriski dodal, 2e skoro protokoly zostaly podpisane przez Przewodnicz4cego nie ma

koniecznoSci ich przyjmowania.
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Radny Jaroslaw Sulik na pytanie Przewodnicz4cego Komisji dotyczqce uwag do protokolu nr 9/2020
z XXXI posiedzenia Komisji, poinformowal 2e nie ma do tego protokolu zadnych uwag. Natomiast
zwr6cil uwagQ na fakt, 2e na posiedzeniu Komisji po raz kolejny wywiqzala sig niepotrzebna dyskusja.

Poinformowal, 2e ma zaufanie do Przewodnicz4cego Jaroslawa S. Holowni. ZauwaZyl,2e wszyscy
czlonkowie nie wnosili zastrzeaei do protokol6w. Zwr6cil siE z pro5b4 o poddanie pod glosowanie
wniosku radnego Stanislawa Kozlowskiego, co umo2liwi procedowanie pozostalych temat6w przez
komisjg, w5r6d kt6rych jest r6wnie2 plan pracy komisji na nastgpny rok.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia pointbrmowal, 2e dop6ki jest i bgdzie przewodniczqcym
komisji, protokoly z Komisji Rodziny Polityki i Senioralnej bgd4 przyjmowane. Dodal, 2e nawet je3li nie
bgdzie przewodnicz4cym, bgdzie wnosil o dodarrie takiego punktu do porz4dku obrad komisji. Stwierdzil,
2e jeaeli czlonkowie komisji chc4 sig bawii w zdejinowanie punkt6w z porzqdku obrad komisji to sig

bawimy.

Na stwierdzenie radnego Jaroslawa Sulika by zostal przeglosowany wniosek radnego Stanislawa
Kozlowskiego, Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia podai, ze sklada wniosek formalny kt6ry
jest przeciwny do wniosku radnego Kozlowskiego.

Radny Jaroslaw Sulik poprosil o nieprzedluianie tematu i przejScie przez Komisjg do spraw
merl,torycznych.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia zaznaczyl, 2e ma leszcze 6 pytari przed zdjgciem tych
3 punkt6w. Zwr6cil sig z pytaniem do radnego Stanislawa Kozlowskiego czy ma on uwagi do protokolu
nr 912020 zXXXI Posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki senioralnej w dniu 22lipca2020 r.? Jezeli tak,

to jakie? Zwr6ciN sig do radnego Krzysztofa Krasitiskiego z pytaniem czy ma on uwagi do protokolu nr
1012020 z XXXII Posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki senioralnej w dniu 24 sierpnia 2020 r. Jeheli
tak, to jakie?

Radny Krzysztof Krasifiski poinformowal, 2e zachowanie Przewodnicz4cego Komisji to obstrukcj4 by
przedlu|y(, trwanie komisji. Podal, 2e wszyscy czlonkowie komisji wypowiedzieli sig w temacie.

Zaznaczyl,2e osobiScie nie bgdzie siE ju2 w tym zakresie wypowiadal

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia podal,Ze.jedyn4 drog4 Komisji, aby sprawa protokol6w
nie byla poruszana na jego Komisji, jest by go odwola6 z funkcji przewodnicz4cego, gdyz on sam z niej
nie zrezygnuje.

Radny Jaroslaw Sulik, przerwal zadawanie pytania Przewodnicz4cernu Komisji, zaznaczaj4c przy tym, 2e

od razu poinformowal, 2e nie ma Zadnych wniosk6w do tych trzech protokol6w. Poprosil o

nieprzedluhnie posiedzenia komisji.

Katarzyna Nowak -Sekretarz poinformowala, 2e radni wypowiadaj4 sig w momencie gdy maj4 ku temu
pole, a nie w formie przesluchania. Je2eli kt6ryS z radnych mialby ochotE sig wypowiedziei to by to
uczynil.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia poinformowalKatarzyngNowak - Sekretarz, 2e to on p6ki

co prowadzi obrady komisji.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr(rcil sig z pytaniem do radnego Stanislawa

Kozlowskiego czy ma on uwagi do protokolu nr lll2020 z XXXIII Posiedzenia Komisji Rodziny i
Polityki Senioralnej w dniu 23 wrzei;nia 2020 r.? Je2eli tak, to jakie? Czy Pan sig zgadza z tym, co

podpisalem? Zwr6cil sig z pytaniem do radnego Krzysfiofa Krasiriskiego czy ma on uwagi do protokolu
nr lll2020 z XXXIII Posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej w dniu 23 wrze!;nia 2020 r.?

Jezeli tak, tojakie?
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*lr1H ffffi:::fi;:[',:'-:"j:fimowar' 2e juz wvpowiadar sis co do kwestii protokor6w i zaznaczyt, 2e

Przewodnicz4cy Komisji-Jaroslaw S' Holownia zwr6cfisig z pyaniem do radnego Jarosrawa Sulika czv
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Radny Jaroslaw Sulik przypomnial, 2e w pierwotnej rvypow iedzi.zaznaczyr, zenie ma uwag do 2ndnego z
protokol6w' Dodal' ze w nagrani*, p"ri"3r.uu r.Jnrii;i"*,..ir,ti. r.vypowiedzi sq nagrane. Ka2dy radnv.l;***ffi ffi ,11?,*3:T*:##lriHffil,Howr6tdoporz4dku;;ffi ;,,#l#il
Przewodnicz4cy KomisjiJaroslaw S' Holownia p ocar, 2ejeden z radnych w dniu dzisiejszym stwierdzil,ff.[?i#::;H,Xi!|:t'6w jest n*;;;n" ze Siatutem-, ,]G;; bzdurii r.ru,n,,,^I"il Nic nie jest robione

Radny Jaroslaw Sulik przyzn al, 2e w sw3j1j wypowiedzi wspomniar o Statucie, jednak nie wskazal, 2eprzyjmowanie protokoi6w jest n;,rgoan" ,e Siatutem, 
"r. ilra 2e pozostale (ori.;" tego nie czyni..Poprosil o przej6cie do temat6w ,*,ar""r.I, , p"rria[i., porilar.niu Komisji.

wicestarosta Jerzv Bi2fe6yzy zwr6cil sig z prosb4 0 zachowanie standard6 w i niezarzucanie nikomuklamstwa' Przvpomnial, i"'iixii p;;;;;i*y wnioslk .uan.go sturisrawa K;;"*li.go, kt6ry zgodnie
f:r*ffltf-powinien 

bvi procedoii"v. z,ui*azvt, irc.rronti*r. Komisji s4 zmgczeni przepyrywaniem

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw s' Flolownia poinfbrmowar wicestarostg. ze nie udzieril mu glosu.Dodal, 2e zachowanie wicestarorty to 
"rru.rtwo, 

gdyZ do rozm.u,y wcina sig.
Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S' Holownia przypomnialo swoim wniosku przeciwnym do wnioskuradnego Stanislawa 

^Kozlowskies" N"t111ii.' p.i"*oari"l4cy Komisji zarzqdzil glosowanie nadwnioskiem radnego Stanislawa r""4"*t[i"g.1.r :qr*ie zdjgcia z porz4dk obrad punk tow 2, 3 i 4dotycz4cych przyjgcia protokol6w nr gD0)0,-t0/202:o i nizoio'iKomisji Rodziny i polityki Senioralnej.
w glosowaniu wziglo udziar 4 czro,tkow komisji. 3 byra ,,2a,,, rbyl ,,przeciw, - J.s. Holownia.
Wniosek radnego Stanislawa S. Holowni przeszedl.

Przewodnicz4cy Komisji zarzqdzil glosowanie n.l{ 
-nlzyjgciem 

zmienionego porz4dku obrad bez punkt6wdoty cz4cy ch przyjgcia protokoi6w i, g tZOr{., I O /2020, 1 I / 2020 .

w glosowaniu wziglo udziar4 czlonk6w komisji. 3 byla ,,2a,,, 7 byr ,,przeciw,, - J.s. Holownia.
Kom isj a przyj gla zm i eni ony porz4dekposi ecizeni a.

W zrviqzku z powyiszym porzqdek posiedzenia Komisji byl nastgpujqcy:
Przedstawienie porz4dku obrad.

opracowanie planu pracy Komisji Rodziny i porityki Senioralnej narok202r.

::?ff;#?nie 
projektu uchwalv w sprawie uchwalenia planu pracy Rady powiatu Sok6lskiego

Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzema planu kontroli Komisji rewizyjnejRady Powiatu Sok6lskieg o nu roi 2021'.
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5. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zrniany budZetu Powiatu Sok6lskiego narok202l.

6. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Sok6lskiego na lata 2021 -2033.

'1. Sprawy roime.

Ad.2

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia podal, 2e zaproponowal projekt planu pracy Komisji na

rok 2021, kt6ry radni otrzymali w materialach do posiedzenia Komisji. Przewodnicz1cy odczytal
podstawowe tematy nalezqce do zakresu pracy Komisji, kt6re zostaly ujgte w projekcie planu pracy

Komisji wraz z terminami posiedzenia oraz osobami odpowiedzialnymi za przygotowanie danego

materialu.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr6cil sig do czlonk6w komisji o dopisanie do wy2ej
przedstawionego planu pracy komisji w punkcie 1, punktu (zadania) pod nazw4: ,,Opracowanie
wniosk6w, stanowisk, projekt6w uchwal do Zarzydt Powiatu i Przewodniczqcego Rady Powiatu
nalez4cych do wla5ciwoSci Komisji". Termin rcalizacli okreSlil jako ,,na biez4co". Odpowiedzialnychza
przygotowanie tego typu wniosk6w wskazal czlonk6w Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej. KuZdy z

czlonk6w naszej Komisji bgdzie m6gl sw6.i wniosek, stanowisko czy projekt uchwaly przygotowad np.

wniosek o zmianE porz4dku posiedzenia sesji, itp.

Radny Krzysztof Krasiriski zauwaZyl,2e plan pracy komisji byl autorskim projektem Przewodnicz4cego
Komisji. Zwrocil sig w zwi4zku z tym z pytaniem, dlaczego na dzisiejszym posiedzeniu Komisji
Przewodnicz4cy robi zmiany do tego dokumentu. W jego ocenie taki punkt powinien byl by6
wprowadzony od razu tak, by czlonkowie komisji mogli siE znimzapozna€

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia podal, ze gdyby taki punkt zamie5cil od razu do planu
pracy komisji, zostalby on przez czlonk6w komisji zdjgty. tak jak punkty dolycz4ce przyjgcia protokol6w.

Dodal, 2e w jego ocenie nie ma znaczeria kto bgdzie wprowadzal czy zdejmowal takie zapisy. Poprosil o

wyraZenie opinii przez radnych poprzez glosowanie.

Radny Krzysdof Krasiriski jako Przewodnicz4cy Rady podal, 2e takie punkty, kt6re chce dopisad

Przewodnicz4cy do planu pracy Komisji, wynikaj4 ze Statutu i nie powinny miei odzwierciedlenia w
planie pracy. Dodal, 2e w kaadej chwili komisja ma prawo wprowadzii wnioski, stanowiska czy projekty
uchwal do pracy Rady.

Radny Krzysztof Krasiriski zwrlcil sig do Katarzryny Nowak - Sekretarza, o wyrazenie opinii w sprawie
zapisu, kt6ry proponuje wprowadzid do planu pracy Komisji Przewodnicz4cy J. S. Holownia. Zapytal, czy

to jest zgodne znaszym Statutem?

Przewodnicz4cy Jaroslaw S. Holownia podal, ze w jego ocenie takie zapisy s4 jak najbardziej zgodne ze

Statutem. Kazda komisja moze opracowywa6 swoje wnioski, stanowiska i zglaszai projekty uchwal do

Zarz4dl Powiatu i do Przewodnicz4cego Rady.

Sekretarz KatarzynaNowak podala, ze w dniu dzisiejszym komisja opracowuje plan pracy komisji i moZe

do niego wprowadzi6 zmiany. Zatwierdzony przez komisjE plan pracy bgdzie nastgpnie przedstawiony na

Sesji Rady Powiatu. Sekretarz poinformowala, 2e to Statut reguluje prawa i obowi4zki komisji.

Wpisywanie wigc do planu pracy tak og6lnych zaloileh, nie powinno sig znale26 w planie pracy komisji,
gdyZ wynika to z zapis6w Statutu oraz ustawy o samorz4dzie powiatowym.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia nie zgodzil sig ze stanowiskiem Sekretarz wskazujqc, 2e

punkt 2., 3 czy 4 (czyli: przygotowanie sprawozdaniazdzialalnoSci komisji, zapoznanie sig z informacji
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PPIS czy okreSlania zadari od realizacji przezPowiat Sok6lski) ujgty w planie pracy komisji, r6wnie2

wynika z przepis6w ustalonych ustawami.

Sekretarz Katarzyna Nowak podkreSlila, 2e plan pracy komisji, nie jest zawarty w Statucie, tak jak plan

Pracy Rady, czy telplan kontroli Komisji Rewizyjnej. Na kazdy rok jednak komisja przyjmuje sw6j plan

pracy. W przypadku gdyby przewodniczy nie zgadzal sig zjej stanowiskiem, poprosi radcy prawnego o

jego interpretacjg przepis6w w tym zakesie.

Przewodnicz4cy Korrrisji Jaroslarv S. Flolownia zarz4dzil glosowanie nad dopisaniem do planu pracy

Komisji punkiu ,,Opricowanie wniosk6w, stanowisk, projekt6w uchwal do Zatz1du Powiatu i

Przewodnicz4cego Rady Powiatu nalez4cych do wlaSciwoSci komisji".

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w komisji. 2 bylo ,,przeciw", I byl ,,2a" - J.S. Holowni4 1 ,,sig

wstrzymal" - Stanislaw Kozlowski.

Wniosek Przewodniczqcego Komisji Jaroslawa S. Holowni nie przeszedl.

Innych wniosk6w nie zgloszono.

przewodnicz4cy zarzqdzil glosowanie nad zatwierdzeniem planu pracy Komisji Rodziny i Polityki

Senioralnej na rok 2021.

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w komisji. 3 bylo ,,2a". l,,sig wstrzymal" - J. S. Holownia'

Komisja przyjglaplan pracy Komisii Rodziny i Polityki Senioralnej na rok 2021.

Ad.3

przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr6cil sig z pytaniefil, czyjest obecna na spotkaniu Pani

Wicedyrektoi Agnieszka MoZdzierska, aona radnego tr ukasz Mo2dzierskiego, kt6ra zreferuje projekt

uchwaly.

Radny Jaroslaw Sulik zwr6cil uwagg, 2e bezpodstawne jest komentowanie kto jest kim. Dodal, 2e na

posieizeniu komisji jest obecna Pani Sekretarz i Wicestarosta kt6rzy mog4 zreferowad projekt uchwaly.

przewodnicz4cy Rady Krzysztof Krasiriski przedstawil projekt uchwaly w sprawie uchwalenia planu

pracy Rady powiatu-SotOtit<iego na rok ZOit. poinformowal, 2e plan pracy Rady zostal dol4czony do

p.ogru.u LSes.la i stanowil zal4cznikdo material6w sesyjnych, tak wigc kazdy m6gl sig z nim zapoma€

boJal, 2e nie wnosi do niego uwag i prosi o pozytywne zaopiniowanie planu pracy RadyPowiatu

Sok6lskiego na rok 2O2l przez Komisjg.

przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holorvnia zwr6cil uwagg,2e rv planie pracy Rady zabraklo punktu

dotycz4cego obniZenia"diet radnych funkcyjnych o 1000 zl. Zwrlcil sig z pytaniem do czlonk6w w

zakresie ich opinii co do wprowadzeniatakiego punku do planu pracy Rady.

Radny Jaroslaw Sulik zwr6cil uwagq,2e niejednokrotnie temat byl poruszany.i nie uzyskal poparcia'

OodJl, ze temat diet radnych m6glby zostad poruszony na odrgbnym spotkaniu a nie na posiedzeniu

Komisji.

Na pytanie Przewodnicz4cego Komisji, dotycz4ce wprowadzenia do planu pracy Rady punktu

Ootycz4cego obni2enia diet radnych, 
- 
radny 

- 
Kriysaoi Krasinski podal, ze postawiony wniosek

Przewodniczqcego Komisj i powini en zosta6 prze glosowany'

PrzewodniczQcy Komisji zlohyl wniosek formalny do plany pracy Rady Powiatu na rok 2021. Wniosek

dotyczy dopiiania do ptunu pracy Rady w I kwartale-jej pracy, pr'rnktu dotyczqcego podjqcia uchwaly

."grt,ri4"..1 diety radnych w tym diei radnych funkcyjnych. Tym samym chcialby, aby doszlo do

ob"niZenia diet radnych iunkcyjnych. O ile diety zostan4 obni2one, jest spraw4 drugorzqdn4'

I6 ,4b



Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holorvnia zarzydzil glosowanie nad wnioskiem o dopisanie
w pierwszym kwartale do planu Pracy Rady Powiatu Sok6lskiego na rok 2021 punktu o tre5ci

,,Rozpatrzenie projektu uchwaly dotyczqcej ustalenia wysoko6ci diet radnych powiatowych".

W glosowaniu wziglo udzial 4 czlonk6w komisji. I byl ,,2a" - J. S. Holownia, 2bylo,,przeciw",
I ,,wstrzymal sig" - St. Kozlowski.

Wniosek hzewodnicz4cego Komisji Jaroslawa S. Holowni nie przeszedl.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarz4dzil glosowanie nad zaopiniowaniem projekt
uchwaly w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Sok6lskiego na rok 2021.

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w komisji. 3 bylo ,,za",l byl ,,przeciw" - Jaroslaw S. Holownia.

Komisj a pozytywni e zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Ad.4

Katarzyna Nowak Sekretarz, poinformowala 2e projekt uchwaly w sprawie uchwalenia planu kontroli
Komisji Rewizyjnej Rady Porviatu Sok6lskiego na rok 2021 zostal przedstawiony radnym do zapoznania
sig. W przypadku uwag lub pytari udzieli na nie odpowiedzi.

Pytari do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarz1dzil glosowanie nad pozytywnym zaopiniowaniem
projektu uchwaly w sprawie uchwalenia planu kontroli Kornisji Rewiryjnej Rady Powiatu Sok6lskiego na
rok202l.

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w komisji. 3 bylo ,,2a", I brak glosu - Jaroslaw S. Holownia, kt6r1,

poinformowal,2e w ramach protestu, z uwagi na fakt, 2e zostaly zdjEte przez czlonk6w Komisji punkty
dotycz4ce prryjmowania protokol6w, nie wzi4ludnafu w glosowaniu.

Korni sj a pozytywn i e zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Radny Jaroslaw Sulik wysun4l dygjesjg w stosunku do Przewodnicz4cego Komisji, 2eten do$i p6zno
zacz4l protestowa6 przeznie branie udzialu w giosowaniu.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Flolownia pointbrmowal,2e jego dzialanie jest przemySlane.

Radny Krzysztof Krasiriski zwr6cil uwagQ na zachowanie Przewodnicz4cego Komisji, kt6ry glosowal
przy projektach uchwal, co do kt6rych wnosil uwagi, aprzy punkcie, co do kt6rego nie ma wniosk6w, nie
bierze udzialu w glosowaniu.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia poinformowal,2e w lalach poprzednich wnosil zmiany do
projektu uchwaly w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej, ale zawsze byly one torpedowane.

Ad.5

Projekt uchwaly w sprawie zmiany bud2ptu Powiatu Sok6lskiego na rok 2021 przedstawil Daniel

Supronik - Dyrektor Wydzialu Finansowego, kt6ry poinformowal, ze po stronie dochod6w zmiany

przedstawiaj 4 sig nastgpuj 4co : -s
t*4
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Po stronie dochod6w:
o w dz' Pozostala dzialalnosi - zwigkszenia_.o kwotg 1 r47 605,31 zl dokonan o w zwi4zku zplanowanym dofinansowaniem zadan'a pl. "19;;;j'uslug 

.swiad czonych aroga erett roniczn.,, z

[H?]H:floP;s*'u 
operacvjnego wojew6da*u poat*riego na titi zo,lq - 2020, zgodnie z

c w dz' Licea og6lnoksztalc4ce - zwigkszenia o kwotg r ogs 949,51 zl dokona no w zwiqz.ku zzaakceptowaniem wniosku o platnosi'projektu pr,. ;cliu"r.a modemizacja energetyczna budynk6wPowiatu Sok6lskiego" i zatwierdzenia do yxqt:y,:ry"a;":i *va"tk6w poniesionych w roku 2020.Jednoczesnie dokonano zwigkszenia o kwotg tgo lia,gz zl w"zwiqzku z planowanym, zgodnie z umow4dofinansowaniem Ww zad,aniaw roku biez1cym.o w dz' Pozostala dzialalnosd - ,*igt srenja. 9 .kwote l8g 000,00 zl dokonano zwigkszaj4cdofinansowanie zadania pn. "Kompetenini w dzialaniu, t o'nku."n"y.1ni na rynku pracy,,.
' w dz' Szpitale og6lne - zwigkszenia , kwotg l0 000,'00 zl dokonano na podstawie Uchwaly GminyLipsk w sprawie udzielenia-pomocy finansowe.l p;;i;r;"; Sok6lskiemu na dofinansowanie koszt6wzakupu defibrylatora dla Samodzielnego Publicznego zakradu opieki 2Jio*otn"; w D4browieBialostockiej.
o w dz' Powiatowe urzgdy pracy - zwiEkszenia o kwotg 5 500,00 zl dokonano na podstawie decyzjiMinistra Rozwoju, Pracy i Technologii z przeznacz.;;; na dokonyw ania dzialaft przez prJp wSok6lce finansowane z Funduszu hacy.
Nastgpnie Daniel Supronik - Dyrektor wydzialu Finansowego poinformowal o wprowadzonychzmianach w czgsci wydatkowej, kt6ie przedstawiajtrig 

";;;;"",o w dz' Drogi publiczne powiatowe - dokonano przeriesilnla usr*a;4 c z planuwydatl<6w zadanie pn.,,Budowa hali maga.zynowej na potrzeby. obwoau D.;g;;; Mostowego nr I w Sok6lce,,, srodki wkwocie 60 000,00 zl przenoszqc na zadanie pn. "Dostaw?posypy*u.Li na potrzeby obwodu Drogowo- Mostowego Nr I w Sok6lce w Powiatow'ym zaiz.qdtri."o.og w Sok6lce, o kwotg 190 000,00zwigkszaj4c zabezpieczony wklad wlasny na inwestycje na drogach powiatowych. Dodatkowo wkladwlasny na inwestycje drogowe zwigkszono o kwotg q6S SSS,.SS rt.o w dz' Pozostala rtzialalnosd - zwigkszenia o kwotg I 35a 123,90 zl dokonano przyjmuj4c do planuwydatk6w niewykonane w 202(i r. wydatki zadania pn "Rozw6j uslug i*iuaczonych drog4elektroniczn4".
o w dz' Technika - zwigkszenia o kwotg 939 680,00 'a (kwota920 000,00 zl pochodzi z przeniesienia zrozdz' 80120) dokonano zwigkszajQc warto66 zadania pn. "Budowa l4cznika pomiEdzy budynkiemZespolu Szk6l Rolniczych w Sok6iie, a budynkiem z..por, Szk6l w Sok6lce'i o kosa opracowaniadokumentacji projektowo - koszorysgwg:. i spe.ynu";i technicznej zadania, zwigkszaj4c planZespolu Szk6l Rolniczych w Sok6lce. Dgd.al, ze'w mviaziu , ,yrn zadaniem ,oriul ,lozony wniosekdo Funduszu Inwestycji Lokalnych i w tej chwili trwa oczekiwanie na decyzjgw tej sprawie.o w dz' Licea - zwigkszenia o kwotg 510 954,36 zl dokonano w zwiqzku z przedlvzeniem na rok 2021realizacii zadaniapn. "GlEboka modernizacja energetyczna Luoynk6w powiatu Sok6lskiego".o w dz' Pozostala dzialalnosi - zwigkszenia o kwoti 377 349,46 zl dokonano przyjmujqcdo planu
. ..lvydatk6w niewykonane w 2020 r. wydatki nastgpuj4cych zadah:
l ' "Europejskie sta2e szans4 na zdobycie doswiadcieniai w kwocie 57 530,54 zl - projekt realizowanyprzezZesp6l Szk6l Zawodowych w Sok6lce,
2' ''Nowe kompetencje lepsze jutro" w kwocie 5 I16,00 zl - projekt realizowany przez zesp6l Szk6l wSok6lce,
3' 'Uczniowie z D4browy_Bialostockiej i Ierapelry w orszaku Apollina', w kwocie 5 g5g,00 zl - projektrealizowany przez Zesp6l Szk6l w D4browie Biatoitockiej , '
4' "Uczniowie Zespolu Szk6l Rolnic zych w Sok6lce mobiini w Europie" w kwocie 30g g44,9221 - projekt
realizowany przez Zesp6l Szk6l Rolniczych w Sok6lce. Dodal, ze podpisaniem aneksu do umowyprzedluzono okres realizacii zadania do korica roku 2021. Daniei Supronik Dyrektor WydzialuFinansowego poinformowal, ze wszystkie zadania zgodnie z podpisanymi umowami s4 zadaniami

I
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wieloletnim, jednak z uwagi na brak wydatk6w w roku 2020 w zadaniu nr 2 i nr 3 wszystkie wydatki
zaplarrowano do wykonania w roku biez4cym. Srodki na koniec roku 2020 r. w kwocie 377 349,46 zl
znajdowaly sig na rachunku bud:zetu i zostaj4 zaangaZ.owane w roku 2021 jako przychody wynikaj4ce z
rozliczenia Srodk6w okreSlonych w art. 5 ust. I pkt 2 ustawy i dotacje na realizacjg programu, projektu lub
zadania finansowanego z udzialem tych 5rodk6w. O kwotg 188 000,00 zlzwigksza sig plan zadania pn.

"Kompetentni w dzialaniu, konkurencyjni na rynku pracy.
o w dz. Szpitale og6lne - zwigkszenia plany wydatk6w o kwotQ l0 000,00 zl dokonano z

przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu defibrylatora dla SP ZOZ w D4browie Bialostockiej.
Zwigkszenia o kwotg 60 000,00 zl dokonano natomiast na dofinansowanie modemizacji Oddzialu

Chor6b Wewngtrznych w SP ZOZ w D4browie Bialostockiej.
t dz. Zaklady opiekufczo - lecznicze i pielggnacyjno - opiekuhcze - przeniesienia z rozdz.60014 w

kwocie 67 000,00 zl dokonano w celu wprowadzenia do budZett zadania pn. "Opracowanie
dokumentacji na termomodemizacjg dw6ch budynk6w Samodzielnego Publicznego Zakladu
Pielggnacyjno - Opiekuficzego w Krynkach przy ul. Crodzieriskiej 40 wraz z wykonaniem audyt6w

energetycznych"
o w dz. Powiatowe urzgdy pracy - zwigkszenia o kwotg 5 500,00 zl dokonano z przeznaczeniem na

obslugg zadari wykonywanych przez Powiatowy Urz4d Pracy w Sok6lce, finansowanych ze Srodk6w

Funduszu Pracy.
. w dz. Pozostala dzialalno6C - zwigkszenia o kwotE 49 398,80 zl dokonano przyjmui4c do budzetu

niewykorzystane w 2020 r. Srodki zadania pn. "Powiat Sok6lski wspiera aktywn4 integracjg",

realizowanego przezPowiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Sok6lce.

Daniel Supronik Oyrektor Wydzialu Finansowego poinformowal,2e kwotE 41 926,90 zl stanowi4 Srodki

znajduj4ce sig na rachunku budZetu i zostaj4 zaangazowane w roku 2021 jako przychody wynikaj?ce z

rozliczeniaSrodk6w okre$lonych w art. 5 usi. t pkt 2 ustawy i dotacje na realizacjq programu, projektu lub

zadania finansowanego zudzialem tych Srodk6w. Kwotg 7 471,90 zl stanowi wklad wlasny powiatu na

r ealizacj E te go zadani a.

o w dz. Pozostala dzialalnoSd - zwigkszenia o kwotg 14S 019,40 zl dokonano przyjmuj4c do budZetu

niewykorzystane w 2O2O r. Srodki zadania pn. "Wspieramy rodziny zastQpcze i osoby

usarnodzieiniaj4ce sig z terenu Powiatu Sok6lskiego" realizowanego przez Powiatowe Centrum

Pomocy Rodzinie w Sok6lce.

Srodki w kwocie 136 793,40 zl znajdowaly siE na rachunku budZetu i zostaj4 zaangailowane w roku 2021

jako przychocly wynikaj qce z rozliizenia Srodi6w okre6lonych w art. 5 ust. I pkt 2 ustawy i dotacje na

iealizacjg programu, projektu lub zadania finansowanego z udzialem tych Srodk6w. KwotQ ll 226,00 zl

stanowi wklad wlasny na realizacjg tego zadnia.

. w dz. Specjalne oSrodki szkolno - wychowawcze - zwigkszenia o kwotq 95 585,57 zl dokonano

przyjmuj4c do budzetu nie wydatkowane Srodki roku 2020 na realizacjq zadania pn. "Rozwijamy sig,

)*igtrru.la" wykorzystanie iarzgdzi TlK". Kwotg 90 735,57 zl stanowi4 wolne Srodki - przychody

*ynitu1aii ziozliczeniaSrodk6w okre5lonych w art. 5 ust. I pkt 2 ustawy i dotacje na realizacjq

piogru*u, projektu lub zadania finansowane go z udzialem tych 5rodk6w.

Danlel Sup.onik Iiyrektor Wydzialu Finansowego podal, 2e og6lem przychody wynikajqce z rozlicz.eni.a

$rodk6w ot .Stonytt, w art. 5 ust. I pkt 2 ustawy i dotacje narealizacjq programu, projektu lub zadania

finansowane go z udzialem tych Srodkbw przyjgte do bud2etu roku 2021 stanowi4 kwotg 646 805,33 zl'

Wicestarosta Jerzy Bialomyzy poprosil o zabranie glosu i zlobyl podziEkowania Burmistrzowi Lipska, z

kt6rym prowadzil jakiS czas temu rozmowy dotycz4ce dofinansowania do SP ZOZ w D4browie

gialtstocldej oraz Dyrektor Katarzynie D4browsl.:iej za jej starania by szpital w Dqbrowie Bialostockiej

funkcj onowal j ak naj I epi ej.

przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia umal,2e Wicestarosta prosz4c o zabranie glosu zachowal

sig wlaSciwie do sy'tuacji. 5
.l
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Radny Krzysztof Krasiriski poprosil o wyjaSnienie zapisu z uchwaly budzetowej ,,5 500 000,00 zl z

prr"inu"r"iiem na dokonywan-ia dzialafi przez PUP" oraz zapisu,,w dz. Licea - zwigkszenia o kwotq

1000 095 zl dokonano w zwi4zku z przedlaZeniem na rok 2021 realizacji zadania pn. "Glgboka

modemizacja energetyczna budynk6w Powiatu Sok6lskiego". O co w tych zapisach chodzi?

Daniel Supronik - Dyrektor Wydzialu Finansowego wyja$nil, 2e kwota dotyczqca PUP w Sok6lce to nie

5,5 mln, a5 500 zl. jest to kwota przyznanana podrtu*ie decyzji Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii

na obslugg zadari wykonywanych przez powiatowe urzgdu pracy. Dodal, 2e jest r6wnie2 zwiqzane z

,orputryiuniem wniosk6w skladanyctr do PLJP w zwi4zku z COVID-19. Daniel Supronik poinformowal,

Ze'je1;li chodzi o dz. Licea og6lnoksztalc4ce, to Powiat Sok6lski realizowal zadanie dotycz4ce

modernizacji energetycznej budyn[6w Powiatu Sok6lskiego, w zwi4zku z tym wystqpil o platnoS6, gdyL

wszystkie izialania 
-finaniowe- 

byly dokonywane ze Srodk6w z budzetu Powiatu. Zadanie zostalo

wykonane i dlatego Powiat zwr6cil sig o zwrot Srodk6w, czyli ich refundacjg.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zauwa}y|2e deficyt Powiatu sig zwigksza i jest blisko

4 mln. zl. Zapytal jakie bgdzie zadluZenie powiatu w zwi4zkuzprzyjqciem tej uchwaly?

Daniel Supronik poinformowal, Ze zadluZenie sig nie zwigksza i pozostaje na poziomie przyjqtym w

uchwale w grudniu 2020 r., kt6re wynosi2T mln zl. Dodal, 2e Powiat realizuje wszystkie zadania, kt6re

zatwierdzaR.ada i ZarzqdPowiatu. Podni6sl, 2e wszystkie decyz.je s4 podejmowane zgodnie z przepisami

ustawy o finansach publicznych. Brak jest jakichkolwiek wsp6lczynnik6w, kt6re bqd4 stanowily o

zagrofueniu dla budzetu Powiatu i jego plynnoSci.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia poinformowal, 2e w zwiqzku z lym, ze nie zgadza sig ze

stanowiskiem czlonk6w komisji, 2e przyjmowanie protokol6w jest niezgodne ze Statutem, w ramach

protestu nie we2mie udzialu w glosowaniu. Dodal, 2e latwiej i szybciej by bylo, gdyby protokoly byly

przeglosowane i przyjEte. Poinformowal, ze dop6ki bgdzie przewodniczqcym komisji, takie punkty

hotyiz4ce przyjgcia protokol6w bgd4 w porz4dku obrad posiedzenia jego Komisji. Do czlonk6w Komisji

nalliry Oecyz.ialat< sig zachowaj4. Dodal, 2e chyba najbardziej zastanawiaj4ce dla czlonk6w komisjijest,
jak J.-S. golownia bgdzie glosowal, w zwiqzku z tym dobitnym protestem bqdzie to, ze nie bqdzie on bral

udzialu w glosowaniu.

Radny Krzysaof Krasiriski zwr6cil uwagg, 2e Przewodnicz4cy Komisji swoim zachowaniem ewidentnie

nie ihce wesprze6 zmian wprowadzonych w bud2ecie Powiatu Sok6lskiego. Podal t6wnie2, 2e

przewodnicz4cy Komisji w wigkszo6ci przypadk6w ma inne zdanie ni2 pozostali czlonkowie komisji. W

zwiqzku z tym nie repiezentuji on czlonk6w komisji. Wyraznie sig r6zni od calej komisji. Podal, Ze w

takiej sytuacji, najczE$ciej przewodnicz4cy rezygnuj4 z funkcji'

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia poinformowal, 2e nie zaleiry mu na diecie, ale na funkcji,

gdyz chcialby miei wigt<szy wplyw na pewne decyzje. JeZeli zostanie zwyklym radnym, bez funkcji, na

i"*no bgdzie mial mniejsry *ply*, aie nie oznacza to, 2e bgdzie skladal mniej wniosk6w i 2e takie

punkty nie bgd4 sig pojawial. Vioi" ich nawet by6 wigcej. Dodal, 2e on ma prawo sig r6zni6 w opinii od

inny.i, czloni<6w f.brnit:i i mo2e narzucii swoj4 wizjg prowadzenia komisji. PodkreSlil' 2e dop6ki bqdzie

przlwodnicz4cym komisji, w porz4dku posiedzenia bqdq punkty dotycz4ce przyjmowania protokol6w z

posiedzeri kom-isji, cho6by bgdziecil proiestowali, zdejmowali te punkty czy glosowali przeciw. Warto to

sobie przyjq6 do wiadomo6ci.

Radny Jaroslaw Sulik poprosil o przerwanie dyskusji i zajgcie sig tematem posiedzenia komisji.
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Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia poinformowal, 2e odni6sl sig jedynie do wypowiedzi
radnego Krasickiego. Zdziwil sig, 2e takie sprawy , nie zwiqz,ane z tematem, poruszane sq przez radnych
w punkcie dotycz4cym uchwaly budZetowej.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarz4dzil glosowanie nad pozytywnym zaopiniowaniem
projektu uchwaly w sprawie zmiany bud2etu Powiatu Sok6lskiego na rok 2021.

W glosowaniu wziglo udzial 4 czlonk6w komisji. 3 bylo ,,2a", I ,,brak glosu" pomimo, 2e radny byl
obecny na Komisji - Jaroslaw S. Holownia. Zaznaczyl przy tym,2e brakjego glosu wynika z protestu,
kt6re powody podal powy2ej.

Komisj a pozytywni e zaopiniowala projekt uchwaly.

Ad.6

Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sok6lskiego nalata202l

- 2033 przedstawil Daniel Supronik - Dyrektor Wydzialu Finansowego, kt6ry poinformowal, 2e w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Sok6lskiego na lata 2021 - 2033, zmniejszono wykonanie

wydatk6w w roku 2020, w zwi4zku z niewykorzystaniem Srodk6w na realizacig projekt6w

finansowanych z udzialem Srodk6w pochodz4cych z bud2etu Unii Europejskiej, kt6re zwr6cone zostaly na

rachunek bud2etu i prryjgto je do realizacji w roku 2021. Dodal, 2e wydatki przedsigwziEd bie2qcych

zwigkszono w 2O2l r. og6lem o kwotg 665 503,23 zl, z czego kwota 646 805.33 zl sflnansowana zostanie

przychodami wynikaj4cymi z rozliczenia $rodk6w okre5lonych vr art. 5 ust. I pkt. 2 ustawy i dotacji na

realizacjg programu, projektu lub zadania finansowanego z ldzialem tych Srodk6w. W wykazie

przedsigwziEd maj4tkowych zwigkszono wartosi zadania pn. "Rozw6j uslug Swiadczonych drog4

elektroniczn4", przenosz4c niewykonany plan wydatk6w na rok 2021 oraz dodano przedsigwzigcie pn'

"Glgboka modernizacja energetyczna budynk6w Powiatu Sok6lskiego" w zwi4zku z wydlu2eniem

terminu jego realizacji na rok 2021. Poinformowal r6wnieZ 2e dodano w wykazie przedsigwzigC

maj4tkowych zadanie pn. "Kompetentni w dzialaniu, konkurencyjni na rynku pracy" w zwiqzku z

przesunigciem realizacji wydatk6w maj4tkowych zadania z roku 2020 na rok 2021. Z wykazu

przedsigwzig6 usunigto natomiast dwa zadania bie24ce pod nazwq: "Uczniowie z Dqbrowy Bialostockiej i

Ierapetry w orszaku Apollina" i "Nowe kompetencje, lepsze jutro" w zwiryku z przeniesieniem caloSci

wydatk6w projekt6w na rok 2021. Dodal, 2e deficyt budZetu zwigkszony zostal do kwoty 3 956 541,94 zl,

a jako ir6dlajego finansowania wskazano przychody wyrrikaj1ce z rozliczenia Srodk6w okreSlonych w

art. 5 ust. I pkt. 2 ustawy i dotacji na realizacjE programu, projektu lub zadania finansowanego zudzialem

tych Srodk6w w kwocie 1779 284,73 zl oraz wolnymi Srodkami w kwocie 2177 257,21 zl. Podal

ponadto, Ze mtianie ulegly r6wnie2 planowane dochody i wydatki budZetu, kt6re zostaly ujqte w

zmienionej uchwale bud2etowej Powiatu Sok6lskiego.

Py'tari do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia zauwairyl,2e Daniel Supronik powiedzial, 2e deficyt
zostanie zwigkszony o kwotg 3 956 541,94 zl, cc jest niemo2:liwe gdyZ wynosi on teraz prawie 4 miliony.

Daniel Supronik - Dyrektor wydzialu Finarrsowego poinformowal, Ze deficyt ten zostanie pokryty z
dw6ch projekt6w "Uczniowie z D4browy Bialostockiej i Ierapetry w orszaku Apollina" i "Nowe

kompetencje, lepsze jutro", z kt6rego otrzymamy refundacjg. Deficyt zostanie pokrl'ty teZ wolnymi Ar
+
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Srodkami w kwocie 2 177 257,21 zl. W zwiyku z tym bud2et Powiatu jest wci42 w tym samym deficycie,
gdyzzadania i finansowanie s4 przenoszone na rok 2021.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zauwa?yl,2e Pan Daniel Supronik powiedzial,2e deficyt
bud2etu zostal zwiEkszony o 3 956 541 zl, a pamigtam, Ze byl juZ ponad 3 mln.

Dyrektor Wydzialu Finansowego ponownie wyjaSnil, 2e deficyt zostanie pokryty refundacj4 wynikaj4c4 z
dw6ch projekt6w.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia stwierdzil, 2e deficyt budzetu wynosi 3,9 mln a nie zostal
zwigkszony o 3,9 mln, gdyz jezeli zostal zwigkszony o 3,9 to wyni6slbl, wigcej - prawie 7 milion6w.

Daniel Supronik Dyrektor Wydzialu Finansowego poinformowal, 2e jest to nieporozumienie, gdyz deficyt
bud2etu zwigkszony zostal do kwoty 3 956 541,94 zl, a nie o kwotg 3 956 541,94 zl. Wcze5niej deficyt
wynosil 3 204 151 zl a zostal zwigkszony do kwoty 3 mln 900 czyli o te Srodki wynikaj4ce z projektu.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia poinformowal, ze w ramach protestu, z uwagi na to, ze
czlonkowie komisji zdjgli z dzisiejszego porz4dku obrad punkty 2, 3 i 4 dotycz4ce przyjgcia protokol6w,
nie bgdzie bral udzialu w glosowaniu.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarz4dzil glosowanie nad pozytywnym zaopiniowaniem
projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2033.

W glosowaniu wziglo udzial 3 czlonk6w komisji. 3 bylo ,,2a". I brak glosu - Jaroslaw Holownia.
Zaznaczyl przy lym,2e brak jego glosu wynika z protestu kt6re powody podal powyZej.

Kom isj a pozytywni e zaopini owala proj ekt uchwaly.

Ad.7

Przewodnicz4cy Komisji poprosil czlonk6w Komisji oraz Pani4 z Wydzialu Organizacyjnego o spojrzenie
na Sesjg dzisiejszej naszej Komisji, gdzte przy ka2dym punkcie dzisiejszego posiedzenia komisji s4
wyniki glosowania poza punktem dotycz4cym planu pracy komisji na rok 2021. Zwr6cil sig z pytaniem
czym jest to spowodowane?

Protokolant Magdalena Grasewicz poinformowala, 2e w programie eSesja z poziomu obslugi rady jest
widoczne zar6wno glosowanie nad wnioskiem Przewodnicz4cego Komisji, jak r6wnie2 nad
przedmiotowym punktem. Zaproponowala, aby Przewodnicz4cy,,od6wie2yl" program.

Wicestarosta Jerzy Bialomyzy potwierdzil, 2e r6wniez ma podglqd do wynik6w glosowania nad
wszystkimi punktami dzisiej szego posiedzenia.

Przewodnicz4cy Komisji po odSwiezeniu posiedzenia potwierdzil, 2e r6wnie2 ma podgl4d do wynik6w
glosowania nad punktem dotycz4cym planu pracy Komisji.

Przewodnicz4cy Komisji podal, Ze jeaeli w dniu dzisiejszym na posiedzeniu Komisji kogo$ urazil, to
chcialby serdecznie przeprosid. WyjaSnil, 2e bylo to spowodowane jego spontaniczn4 reakcj4 na

twierdzenia 2e przyjmowanie protokol6w jest niezgodne ze Statutem lub wtr4canie sig do roznowy, bez

udzielenia mu glosu. Przeprosil wszystkich. Dodal, 2e jest uczulony na twierdzenia, 2e przyjmowanie
protokol6w jest niezgodne ze Statutem.

Przewodniczqcy Jaroslaw Holownia podkreSlil, 2e przyjmowanie protokol6w na komisji nie jest nie

zgodne ze Statutem. Przyjmowanie protokol6w na komisji-iest zgodne ze Statutem.
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Radny Jaroslaw Sulik podal,2e w swqjej wypowiedzi nie odnosil sig do tego,2e przyjmowanie
protokol6w jest niezgodne ze Statutem, ale jedynie twierdzil. 2e Statut nie wymaga od nas glosowania
protokol6w. Zwr6cil ponadto uwagg. 2e ranga temat6w dotycz4cych przyjmowania protokol6w, nad

tematami uchwal, bud2etem i wieloletni4 prognoz4 finansow4 jest nier6wna. PodkreSlil fakt, 2e dla
Przewodnicz4cego Komisji wame s4 protokoly, natomiast dla radnych i mieszkahc6w wa2niejsze s4

sprawy bud2etowe. Zwr6cil sig z proSbq do Przewodnicz4cego Komisji by nie obraZal sig na czlonk6w
komisji a glosowal nad wa2nymi tematami dotycz4cemu Powiatu.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw Holownia zgodzil sig co do wa2noSci punkt6w. Podkre6lil fakt, 2e

czlonkowie komisji wiedz4 jakie ma na podej6cie do kwestii przyjmowania protokol6w, jak one sq waime
i to od czlonk6w Komisji zaleLy jak bgd4 postgpowa6. Od tego czy czlonkowie Komisji b9d4 zdejmowai
czy tez nie punkty dotycz4ce przyjmowania protokol6w, bgdzie zaleimlo w jako spos6b bgdzie on
podchodzil do kwestii glosowania. Dodal, 2e to on ponosi odpowiedzialnoS6 za glosowanie, wstrzymanie
sig od glosu b4d2 nie branie udzialu w glosowaniu. Podal, 2e decyzjg co do sposobu glosowania
podejmuje Swiadomie, a jego zachowanie moze ocenii ka2dy mieszkaniec. Ponadto dodal, 2e czlonkowie
komisji w przyszloSci z protokolami zrobi4 co bgd4 chcieli.

Radny Krzysztof Krasiriski podsumowal wyw6d Przewodnicz4cego Komisji zaznaczai4c fakt, 2e ieieli
czlonkowie Komisji glosuj4 inaczej niZ Przewodniczqcy, wtedy on czuje sig obra2ony i nie glosuje.

Przewodnicz4cy Komisji oburzyl sig temu twierdzeniu zaznaczajqc, 2e czlonkowie komisji glosowali

inaczej niz on przy punktach dotycz4cych planu pracy Komisji, planu pracy Rady Powiatu. Zaznaczyl,2e
jego wnioski zostaly storpedowane totalnie i wzi4lem udzial w glosowaniu.

Radny Krzysrtof Krasiriski zwr6cil uwagg,2e wlaSnie w sytuacji gdy czlonkowie komisji nie popieraj4

wniosk6w Przewodnicz4cego, ten sig obruza przy kolejnych punktach i nie glosuje w og6le.

Przewodnicz4cy Komisji podal, 2e gdyby byl konsekwentny to juZ po glosowaniu wniosku o zdjqcie

punkt6w dotyczqcych przyjgcia protokol6w, od pocz4tku nie wzi4lby udzialu w glosowaniach. Stwierdzil,

ie wypowiedZ radnego l(rzysztofa Krasiriskiego, jest niesp6jna, bardzo kontrowersyjna i nie ma nic

wsp6lnego z prawd4.

Wobec wyczemienia porz4dku obrad Przewodnicz4cy Komisji zamknql posiedzenie Komisji Rodziny i

Polityki Senioralnej o godz. 13:44.
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